



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 28/2 2024 kl. 18:30-20:00 i Sportspark Blåvandshuk

Deltagere: Marie Lydicksen, Liva Thomsen, Jørgen Søndergård, Camilla Hedegaard, Kasper Thorlund og Anne Thude Nielsen (referent).

Afbud: Charlotte Møller og Charlotte Ibsgaard

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde
Begge dele godkendt.
2. Bordet rundt
Camilla: er i gang med ansøgning til dif og dgis foreningspulje til forskellige rekvisitter.
Kasper, Anne, Liva: Intet nyt
Jørgen: Anne Lyngbo har haft fat i ham ift. om vi har noget vi ønsker tilskud til – et forslag er busturen til stævnet i Silkeborg. En mulighed er også at få Nora Mørk herud, da de sponsorerer hende.
Marie: Har fundet de røde hække☺. Regnskaber er revideret og godkendt
3. Årshjul
Der er styr på de forskellige punkter for februar.
Allan Schmidt har stort ønske om at tage en uddannelse i Life Kinetik – vi kigger på hvad der kan lade sig gøre.
4. Generalforsamling
Beretninger, regnskab osv. skal ligges på hjemmesiden senest 7 dage før generalforsamlingen – Anne sørger for det.
Marie spørger Jørgen om han vil være dirigent – det vil han gerne.
Kasper vil gerne stille op, men kun som bestyrelsesmedlem.
Charlotte Ibsgaard vil gerne stille op som bestyrelsesmedlem.
Forplejning: Franskbrød med ost og pålæg – Marie sørger for dette.
5. Børne- og Ungdomsafslutning den 22. marts
Hjælpere: Camilla spørger Cecilie og Emilie Harborg.
Der skal handles ind i ugen op til afslutningen: duge, tallerkener, blomster osv.
6. Forårsstævne Silkeborg – Voel. Status
Bus transport ture– Jørgen tager fat i Anne Lyngbo ift. bustransport.
U11 pigernes tilmeldinger og betalinger – er ved at være på plads
U13 pigerne – der mangler fortsat nogle betalinger
U9 Mix – Allan tager gerne med. Det er lidt sløvt med tilmeldinger. Opdatering: der er for få der ønsker at deltage, så de skal ikke med.

7. Trænere til kommende sæson
Laura (Trille Trolle) – Ikke spurgt
Mikkeline (Trille Trolle) – Ikke spurgt – Liva spørger
Cecilie (Trille Trolle) – Ikke spurgt – Liva spørger
Emilia (U5/7) - har spurgt hende, og hun ved ikke om hun skal på efterskole. Hvis hun ikke skal vil hun gerne have hold.
Nanna (U5/7) – Ikke spurgt
Allan (U9) – Allan godt se sig have U11 drenge kommende sæson.
Sara (U9) – Vil gerne have U11 piger
Julie (U9) – Vil gerne have U11 piger
Liva (U11 –U13) – vil gerne have et hold
Mette Leding (U11) – Har efterfølgende meldt tilbage at hun gerne vil med til U13, kan dog ikke træne om tirsdagen.
Emilia (U11) – har spurgt hende, og hun ved ikke om hun skal på efterskole. Hvis hun ikke skal vil hun gerne have hold.
Josefine (U13) – Overvejer
Kasper (Herre) – ønsker dame senior
Charlotte (Dame senior) evt. U19 P – såfremt der kunne blive et hold.
Rikke (Dame senior) – skal ikke være træner til næste år.

Vi mangler træner på Herre senior – evt. Søren Skou, Henrik Larsen og Henrik Atzen

Sine Møller (Overvejer – hvis det skal være, skal det være min. U11) og Cecilie og Emilie Harborg skal vi have fat i til kommende sæson.
Michael Willadsen – hvad med U13 piger?

Hvis vi påtænker et U19 hold til næste sæson – vi skal have spredt rygter om muligheden for et hold. (OBS hvis der bliver noget, skal vi melde os ud af samarbejdet med Varde).

8. U19 piger og damesenior – flere spillere til klubben – evt. opstartsmøde
Afventer med at gøre noget inden vi har styr på samarbejdet med Varde.
9. Samarbejde med Varde
De har ikke reageret på opslaget i FB gruppen vedr. referat fra sidste møde i december.
Vi skal have planlagt et møde, hvor vi drøfter fremtiden.
10. Sponsorudvalg
Intet nyt
11. Nyt fra kassereren
Regnskaberne er godkendt
Musikfestival – overskud 246.000 kr.
Julekoncert - underskud 1800 kr.
Præmiespil 3900 kr. i overskud – pengene bruges på gevinster, gavekort til trænere samt sæson afslutning.
Marie gennemgår regnskabet.
12. Nyt fra den turneringsansvarlige
Intet nyt
13. Evt.
Kasper har fået henvendelse fra Sol og Strand om vi vil uddele flyers i Blåvand, Vejers og Grærup. – vi afventer tilbagemelding om det bliver aktuelt.

Konfirmander – der skal laves telegrammer.

Liva og Josefine – vil gerne arrangere hyggeaften for pigerne.
14. Næste møde
I forbindelse med generalforsamling 18/3 mødes vi kl. 18

Anne Stude Miel

Camilla Hedegaard.